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NAD ORLICÍ, o.p.s. 
517 41 Kostelecká Lhota 40 

www.nadorlici.cz 

 

Zápis z jednání Programového výboru Místní akční skupiny „Nad Orlicí“, které 

se konalo dne 1. 11 2007 od 17.45 hodin na hřišti Na Penaltě 

Přítomni: Brýdl Zdeněk, Ing. Pavel Bílek, Jaromír Ţid, Ing. Myšák Zbyněk, Hubálek Pavel, 

Marek Michal, Petra Šutová, Ing. Záruba Václav 

Hosté: Mgr. Kulíšek Petr, Kiezlerová Michala 

Omluveni: Martina Bělková 

Jednání bylo zahájeno v 18:00 hodin, s půlhodinovým zpoţděním vzhledem k protaţenému 

zasedání Výběrové komise. Zapisovatelem byl určen PK. 

Program: 

1. Setkání zakladatelů OPS 

2. Projekty MAS v PRV 

3. Postup projednání strategie 

4. Národní konference MAS 

5. Projekt Plácek Koryta 

6. Domeček – 8.projekt 

7. Příprava návštěvy partnerských MAS 

8. Účetní pro MAS 

9. Diskuze - různé 

Jednání zahájil manaţer MAS z pověření předsedy Správní rady a programového výboru. 

Vedl také jednání do konce zasedání.  

Ad1)  

Zkusíme, bude-li ochota, moţná nejlépe před VH. T: leden, O: Manaţer 

Ad2) 

3.2.2 a  Zmapování kulturního dědictví na území obcí s počtem obyvatel do 500 - návrh 

projektu se zdá mít velký potenciál, kdy ţadatelem mohou být obce nebo svazky obcí a MAS 

můţe převzít roli dodavatele. Nepůjde jenom o památky většího významu, ale o vše co se na 

mapovaném území najde. 

Úkol pro RTIC: Svolat zasedání zástupců jednotlivých svazků, kde jim pan Kulíšek 

odprezentuje výše uvedený projekt. Nejdéle do 9. 11°. 2007 

3.3.1  MAS jako partner (dodavatel) projektu, kdy nositelem by byl SPOV KHK. Jednalo by 

se o školení – např. venkovských podnikatelů, speciální techniky výroby, pěstování atd. 
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3.1.3  Ţadatelé neziskové organizace, kdy MAS můţe být nositelem. Tvorba a vybavení  

pěších, vinařských aj. stezek. Omezení projektu do území obcí s počtem obyvatel do 500. 

Financování větších obcí a  měst zajistit jinde. Je potřeba se na tento projekt podívat shora, 

aby měl jednou celistvou podobu i mimo území (stejná značení, propojení stezek atd.) 

Projektová dokumentace je zahrnuta do uznatelných nákladů, takţe by neměl být problém 

s vytipováním a zmapováním jednotlivých stezek odborníky (viz. Zmapování cyklostezek pro 

DSO Orlice).  Dofinancování by potencionálně zajistily obce, kterými by jednotlivé stezky 

povedou. 

Úkoly pro všechny: vytipování potencionálních partnerů a odborníků pro projekty. 

PV jednohlasně souhlasí s tím, aby se zahájily přípravy na výše uvedené projekty. 

 

Ad3) 

Pokus o projednávání v Chocni nebyl moc úspěšný, přes zimu je potřeba uspořádat ještě 

jedno kolo projednání záměru do programu Leader v několika místech regionu.  

Úkol: zpracuje se plán pro veřejné projednání – do konce listopadu 

Ad4) 

13. a 14. listopadu v Boskovicích – je potřeba poslat tam zástupce. Poté se 15. listopadu koná 

seminář o Leaderu 2007-2013. 

Úkol: zaslat všem členům nabídku na účast na semináři 15. listopadu 2007  

na seminář konaný 15. listopadu pojede Zdeněk Brýdl, … 

Ad5) 

Pan Hubálek: Nadace Via udělila dotaci na projekt zhruba v rozsahu 70.000 (lavička, vývěska 

atd.), kdy nositelem je Nad Orlicí o.p.s. Naplánována prezentace ve dnech návštěvy partnerů 

MAS. Budou pravidelně podávány informace o průběhu projektu. 

Ad6) 

Malý, ale vysoce bodovaný projekt, který byl vyloučen. Snaha najít pro ně jinou podporu, 

záměr nákupu neinvestičního vybavení. Bylo dohodnuto, ţe pro ně bude snaha vyhledat 

podporu jinde. Podali ţádost o příspěvek na MAS, ve výši 30.000,-Kč.  Bylo by moţné řešit to 

formou odměny pro MAS od úspěšných ţadatelů, kdy MAS by potom tyto finance 

podstoupila projektu Domeček.  

Úkol: Kontaktovat nositele vybraných projektů ohledně potencionálního daru projektu 

Domeček. – pan Kulíšek 
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Ad7) 

Návštěva partnerů MAS – je moţné, ţe hosté ze Slovenska přijedou jiţ ve čtvrtek 15.11. 200ý 

večer- zajistí pan Hubálek a pan Kulíšek. Asi 15 lidí z Rakouska, kteří přijedou kolem 12: 00 

hodiny, 16. 11. 2007 .   

V pátek dopoledne exkurze s partnery ze Slovenska po moţných projektech spolupráce 

(návštěva????). Od 12:00 hodin spojení obou skupin společným obědem v Krkovicích. 

Společně s členy MAS, je moţné naplnit autobus…cca 35 lidí. Chtělo by, aby v tento půl den 

byli členové přítomni a měli tak moţnost vidět část území a jejich prezentaci. Členové by měli 

být přítomni i zakončení návštěvy v sobotu 18.11. 2007. 

 V případě, ţe hosté z Rakouska přijedou svým autobusem, je moţné ho vyuţít pro cestování 

po jednotlivých zastávkách programu.  Část programu bude zaměřena na výklad o projektech 

a část na místní atraktivity (RTIC).  V pátek po obědě bude bodem programu návštěva Muzea 

Betlémů v Třebechovicích, následoval by zajímavý projekt čerpání dotací ve vesnicích v okolí 

Třebechovic.  Následuje zasedání v Krňovicích, večeře   - představení MAS, Leader ČR, a 

představení hostů. 

V sobotu následuje program na celém území, kdy je potřeba domluvit s Albrechticemi, jestli 

chtějí uvítat hosty na svém území. Přesun do  Borohrádku, Čestic na oběd (se starosty), do 

palírny, k panu Šedovi do kovolitectví , Lhota plácek, ZOPOS,  do Chlen – uzenina, Štěpánek-

Bošín a Choceň. Kdy slavnostní večeře bude nejspíš v Chocni a pak bude následovat návrat na 

ubytování. 

Nedělě – Vrbice, Homol, oběd (Kostelec-Panský Dům nebo Choceň). Slavnostní zakončení. 

Sezvat starosty a členy na jednotlivá sezení po cestě programu. 

Ad8) 

Pan Hubálek předloţil PV přehled současné a plánované finanční částky. Účetnictví MAS 

v současné době vede účetní firmy ADEVA. Bylo by potřeba sehnat individuální účetní.  Je 

potřeba se zamyslet nad vhodnou účetní. 

 

 

Zapsali: Petra Šutová, Petr Kulíšek 

Ověřili: 

 

---------------------------------------------                                -------------------------------------------- 

      Pavel Hubálek, Předseda PV                                            ----------------------------------, člen PV 

 


